
Протокол № 32

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 07 травня 2018 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Здебська Валентина Павлівна;
Могилей Михайло Миколайович;

Відсутні:  (3)

член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович;
Монашок Микола Дмитрович.

В засіданні постійної комісії взяли участь:
керуючий справами виконавчого апарату обласної ради Тимофієва Н.Г.;
депутат обласної ради Кальченко В.М.;
депутат обласної ради Степура Р.С.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  лист  Державної  служби геології  та  надр  України  щодо  надання
погодження  на  отримання  спеціального  дозволу  на  користування
надрами Аврамівського родовища ільменітів.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Вітюк Наталія Миколаївна – заступник  голови Кіровоградської районної
ради
Перевезій  Сергій  Миколайович – заступник  голови  Олександрівської
районної ради

2. Про внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.
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Інформує: Ковтунов Олександр Володимирович –  директор департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Запрошено: Кальченко  Валерій  Михайлович –  радник  голови
Кіровоградської обласної ради

3. Про  оголошення  території  природно-заповідного  фонду  місцевого
значення.

Інформує: Ковтунов Олександр Володимирович –  директор департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

4. Про погодження лімітів використання лісових ресурсів при здійсненні
побічних  лісових  користувань ДП "Голованівський лісгосп".

Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна – начальник Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства.

5. Про пропозиції до переліку природоохоронних заходів та об’єктів, що
будуть  фінансуватися  з  обласного  фонду  охорони  навколишнього
природного середовища.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної
ради

1. Про лист Державної служби геології та надр України щодо надання
погодження на отримання спеціального дозволу на користування надрами
Аврамівського родовища ільменітів.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші О.П.,  представників  органів  місцевого  самоврядування  відповідних
територій області про лист Державної служби геології та надр України від 23
лютого 2018 року № 3283/03/12-18 стосовно погодження надання  Дочірньому
підприємству  Національної  акціонерної  компанії  “Надра  України”
“Центрукргеологія”  спеціального  дозволу на  користування  надрами з  метою
геологічного вивчення Аврамівського родовища ільменіту, що розташовано на
території  Кіровоградського,  Новомиргородського  та  Олександрівського
районів Кіровоградської області.

За результатами обговорення, голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести  на  розгляд  обласної  ради  проект  рішення  обласної  ради  з

даного питання.
3. Рекомендувати  Дочірньому  підприємству  Національної  акціонерної

компанії  “Надра  України”  “Центрукргеологія”  до  чергового  пленарного
засідання  обласної  ради узгодити проблемні  питання,  які  можуть виникнути
під час геологічного вивчення Аврамівського родовища ільменіту, з органами



3

місцевого  самоврядування  та  громадськістю  відповідних  територіальних
громад за місцем розташування даної корисної копалини.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.”- 0 особа

Вирішили:  Рішення № 255 (додається)

2. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки.

Слухали інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В. щодо
внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього  природного
середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з зазначеного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 256 (додається)

3. Про  оголошення  території  природно-заповідного  фонду  місцевого
значення.

Слухали інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
щодо оголошення території природно-заповідного фонду місцевого значення, а
саме оголошення території “Козачий острів” такою, що належить до природно-
заповідного  фонду  місцевого  значення.  За  результатами  обговорення  голова
постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на  голосування  наступний  проект
рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з зазначеного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 особа
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 257 (додається)

4. Про  погодження  лімітів  використання  лісових  ресурсів  при
здійсненні побічних  лісових  користувань ДП "Голованівський лісгосп".

Слухали інформацію начальника Кіровоградського обласного управління
лісового та мисливського господарства Ревенко Н.О. щодо погодження лімітів
використання лісових ресурсів при здійсненні побічних  лісових  користувань
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ДП  “Голованівський  лісгосп”,  з  метою  раціонального  та  невиснажливого
використання  лісових  ресурсів,  збереження  та  відновлення  корисних
властивостей лісу.

 Враховуючи вищевикладене, за результатами обговорення голова постійної
комісії Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 особа

Вирішили:  Рішення № 258 (додається)

5. Про пропозиції  до переліку природоохоронних заходів  та об’єктів,
що  будуть  фінансуватися  з  обласного  фонду  охорони  навколишнього
природного середовища.

Слухали інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради
Кайдаша Ю.А.  щодо  пропозицій  до  переліку  природоохоронних  заходів  та
об’єктів, що будуть фінансуватися з обласного фонду охорони навколишнього
природного  середовища,  стосовно  необхідності  будівництва  системи
водовідведення  КП  “Знам'янська  бальнеологічна  лікарня”  та  Знам'янського
психоневрологічного інтернату з геріатричним відділенням.

Враховуючи вищевикладене, за результатами обговорення голова постійної
комісії Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  обласній  робочій  групі  з  відбору  та  формування

переліку  природоохоронних  заходів  та  об’єктів,  що  будуть  фінансуватися  з
обласного фонду охорони навколишнього природного середовища, включити
до переліку природоохоронних заходів та об’єктів, що будуть фінансуватися з
обласного фонду охорони навколишнього природного середовища у 2018 році,
екологічний проект “Будівництво системи водовідведення з підключенням до
централізованих  мереж  водовідведення  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”
комунального підприємства “Знам'янська обласна бальнеологічна лікарня” по
вул. Героїв  Чорнобиля  м.  Знам'янка  та  “Знам'янського  психоневрологічного
інтернату з геріатричним відділенням” по вул. Соборна, 148, м. Знам'янка”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 259 (додається)
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На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякувала  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


